
Zápis z jednání komise 

Životního prostředí a veřejného prostoru 

Datum konání: 16. listopadu 2015 

Místo konání:  ÚMČ Jírova 2 

Přítomen/přítomna: Čada Miloslav, Fišer Václav, Kremláčková Edita, Merta Jan, Nečasová Helena,              

Skotal Jan, Vrána Martin  

   Freiberg Miloš 

Omluven/omluvena:   Bružeňák Lukáš, Kozlovská Milada, Novotná Jitka 

 

BODY JEDNÁNÍ 

1.  Zahájení a schválení programu zasedání 

2.  Diskuze s 2. místostarostou M. Freibergem. 

 -Prošlapové chodníky-projekce dokumentačních fotografií, členové komise přednesli své názory na budování 

prošlapových chodníků. Názory jsou k dosavadnímu způsobu budování těchto chodníků z různých důvodů kritické. 

Na mnoha místech narušují estetiku veřejného prostoru. Budování by mělo být koncepční a za spolupráce 

s urbanistou, je možné uvažovat alternativně o použitém materiálu, mechanické zábraně, práci s veřejností. 

P.místostarosta poukázal na zájem občanů o budování prošlapů a na splachy půdy na chodníky. 

 -Chodníky –opravy. P.místostarosta informoval o zahájení pasportizace, na jejím základě pak bude stanoven plán 

oprav komunikací. P.Merta upozornil na existující pasport BKOM, nabízí spolupráci ve věci pasportizace.  

 -Parkování-p.místostarosta informoval o uvažovaném způsobu budování nových parkovacích míst na základě 

Projektu regenerace sídliště Líšeň z r.2006 a veřejných diskuzí s občany jednotlivých lokalit. 

 -Zábradlí-p.místostarosta informoval o nedořešených vlastnických právech, zábradlí není v majetku MČ a z toho 

vyplývají  problémy s opravami a nátěry. 

3.  Návrhy míst pro kontejnery na bioodpad. Komise přijala usnesení: 

 Pro zvažované pilotní třídění bioodpadu zejména v sídlištní zástavbě navrhujeme umístit kontejnery na bioodpad 

do míst, která jsou již v současné době využívána pro sběr ostatního tříděného odpadu: Vlkova, Masarova u 

Alberta, Kotlanova u Jasmínu, Molákova, Podbělová, Jírova, Kosíkova, Hubrova, Kubíkova, Letecká, nám.Karla IV. 

Dle úspěšnosti pak doporučujeme postupné rozmístění i v dalších místech.  

 Pro usnesení: 6, proti:0, zdržel se:0 

4.   Různé 

 -p.Fišer  informoval komisi o proběhnutém kulatém stolu „Budoucnost Orlovny a její zahrady“ , kde 5.11. 

reprezentoval stanovisko komise. 

 

 -Možnost zasílání míst, kde chybí snížení obrubníků (sjezdů) v místech přechodu pěších E.Kremláčkové (následné 

předání M.Freibergovi) 

 

 

Příští zasedání v pondělí 7.12. v 17 hodin. 

 

Přílohy:  

1. Prezenční listina 

    

Datum a zpracovatel zápisu: 17. listopadu 2015, Edita Kremláčková 


